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Forud for generalforsamlingen var der et interessant indleg af Ssren Benthin (Vekso) Rejseskildring fra
verdens katastrofeomr6der.

ad 1 . Jan Reinmark nr 304 valgtes til dirigent og indledte generalforsamlingen med at konstatere, at
generalforsamlingen var lovlig indkaldt i henhold tilvedtegterne og dermed beslutningsdygtig.

Formanden, Michael Frydendal Larssen gennemgik beretningen

Revner i asfalten. Forud for etableringen af vores nye asfaltbelagning godkendte vi pA gene-
ralforsamlingen 2010 et tilbud fra NCC pA kr 500.000, hvor der blev repareret revner i den
gamle belegning og herefier etabbret et nyt ca. 3 ctn slkllag af fleksibel asfatt pa toppen.
NCC tog forbehoH for nye revnedannelser fra trergdder, sorn \€r en af Srsagerne til de rev-
ner, vi havde i den oprindelige belagning. Der blev ogsi taget forbehold for revnegennem-
slag sorn kan henfores til eksisterende underlags manglende bareevne" lsar pA vej 1 er der
en del revner, der ikke umiddelbart kan henfores tiltrerodder etc., men NCC pdpegede ogsA
at vejenes beliggenhed pA en bakke kunne give problemer med revnedannelse, fordi det un-
derleggende barelag eroderes vek. Den valgte losning til kr. 500.000 skal ses iforhold tilet
tilbud pA kr. 2.000.000 for komplet reetablering af vores veje inklusiv underlag/barelag. Selv
ved denne losning ville NCC ikke garantere for, at der ikke vil kunne opsti revnedannelser.
Mht. vej 1 vil bestyrelsen se pA det evt.sammen med en fagmand, der kan vurdere om NCC
kan gores ansvarlig for nogle af revnerne. Under alle omstandigheder vil vi fA udbedret de
revner, der er kommet inden neste vinter og lgbende sorge for, at nye revner udbedres.

Manqde af salt Stig Hansen har haft javnlig kontakt med entreprenoren, og bedt om, at der
blev brugt mindre salt og anvendt en mindre spreder. Det har isar kunne merkes ved Fisker-
husene, hvor saltningen blev begrenset til midt p6 stredet. Vi skifter 01.04.12 entreprenor til
Reel i Sasum. Stig Hansen vil lige efter overtagelsen gennemgA omridet med Reel.

lndbrud: Den store mangde indbrud vi er udsat for i Kelsted gav bl.a. folgende bemarkning, I
februar mAned var der observeret en ikke helt ung "lille" mand ijakke og hettetroje barende
pA en stramtsiddende rygsak. Finn Lustrup bad om, at man meddelte det med det samme,
sA budskbet kunne spredes via hjemmeside og mail. Det er i ovrigt stadig muligt at tilmelde
sig til politiets sms-tjeneste.

Antenne: Til efter6ret vil vi igen blive spurgt om, hvilke kanaler vi snsker at modtage som
grundpakke.

ad2.
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ad 3.

Formandens beretning blev herefter taget til efteretning.

Kasserer Stig Hansen gennemgik regnskabet. Regnskabet blev godkendt uden nevnevardi-
ge kommentarer.

Kasserer Stig Hansen gennemgik budgetforslaget for Ar 2012.:

Kontinqent: PA trods af en kontigentstigning til antenneforeningen pd kr. 1.200 stiger kontigen-
tet kun kr. 900.- pr. parcel. De sidste kr, 300,- henter vi bl.a. ved den besparelse vi har opnAet
ved at skifte entreprenor, der er 1o-'l5o/o billigere en den nuverende entreprenor samt med de
penge vi har kunne spare pA regnskabet i2011. Kontingenteti2012 bliver herfter pi kr. 7.500.

Der var et stort onske om, at entreprenorern ogs6 tog sig af gresslAningen langs vores egne
hakke ud til hovedstien inkl. "hundetoilettet" gresarealet, hvor hovedstien slAr et knak. Det vil
bestyrelsen drafte og tage en beslutning om. Der er indkobt 2 skilte, der kan hange p6 hegnet
i hjornet i hib om, at det kan begranse hundefterladenskaber her.
Der blev spurgt om, hvordan det forholdt sig med vedligeholdelse af forbindelsesstierne ud til
Kilen. Det vil bestyrelsen undersoge..

Budgetforslaget blev herefter enstem migt vedtaget.

Indkomne forslag

ad 4.

ad 5.

Forslag 1: Slienkrat (tekst forkortet)

"Jeg vil foreslit at grundejerforeningen fremover tager initiativ til at der afsattes et belob til beskaring af sl6-
enkraftet, mod Maglehaj 4116 med javne mellemrum sd vi igen kan fd et smukt lavt, tet og fuglerigt slien-
krat.

BEMERK: Ved en beskaring er det ikke nogen god ide at lave en form for dben sti imellem de haver der
vender ud til slilenkraftet og selve krattet idet en sfldan "stf let kan blive adgang for uvedkommende.
Anni Rasmussen Kelsfed 1 04".

Forsfaget medforte stor debat og det fremgik, at forslaget ikke var drsftet med de avrige beboere, der er
naboer ud til slAenkrattet. Vi har tidligere i bestyrelsen indhentet et tilbud p6 en beskaring ned i ca. 30 cm.
hojde til en pris pA 33.470 incl. moms. En af naboerne til slAenkrattet var meget imod, at krattet blev s6 lavt
og bad bestyrelsen om, at man ved en evt. vedtagelse af forslaget ikke beskar, uden at de involverede be-
boere var enige om hojden. Stig Hansen bemarkede, at den i tilbuddet angivne beskeringshojde kunne
afhenge af, hvad der rent praktisk var muligt for at dem, der skal udfore beskeringen.

Herefter blev forslaget sendt til afstemning og resultatet blev: 5 stemte tor.25 stemte imod og resten undlod
at stemme. Forslaget kunne derfor ikke vedtages.

Det blev i forbindelse med afstemningen pApeget, at det ikke kunne gennemskues, hvor meget det ville ko-
ste lsbende at beskere og at man ikke havde haft mulighed for at forberede sig p6 forslaget (Forslagsstiller
var desvarre ikke til stede). Bestyrelsen blev opfordret til at udsende indkomne forslag forud for generalfor-
samlinger. Formanden oplyste, at det ikke var vedtegtsbestemt at forslag skulle udsendes inden generalfor-
samlingen, men stottede denne praksis og foreslog vedtegtsandring til neste Ars generalforsamling.

Forslag 2: Snerydning

lgennem et par vintre har jeg bemarket at grundejefforeningens snerydder har haft en tendens til at lave
snedepot op af min husgavl samt foran min postkasse.
Jeg vil deffor foresll at grundejerforeningen laver nogle regler om at evt. snedepoter "laftes" ind pd gres-
plenen ud for kelsted 104 og 106. sd ikke de to parceller bliver begravet i storre snemengder. I hveft tilfal-
de er det tankelast at lave snedepot op ad en husgavl ndr planen ligger fuldstandig fri.
Anni Rasmussen'Ke/sfed 1 04.

Flere udtrykte bekymring for gres og hakke ville gA ud, da snebunkerne formentlig vil indeholde en stor
mengde salt. Forslaget blev herefter sendt til afstemning
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lngen stemmer for. 6 stemte imod. Resten stemte hverken for eller imod. Forslaget kunne derfor ikke ved-
tages.

ad 6. Valg af bestyrelse/Su ppleanter:

Formand: Michael Frydendal Larssen, K301

Nastformand: Frank Fabricius, K31 1

Kasserer: Stig Hansen, K319

Sekreter: Finn Lustrup, K209 Genvalgt

Bestyrelsesmedlem: Martin Haugaard, Kl 01

Suppleant Kent Horlyk Sehested, K2

Suppleant Jan Mikkelsen, K305

Til ny suppleant valgtes Thomas Jellesen K 309.

Valg af revisor og suppleant:

Genvalgt

lkke pi valg

lkke p6 valg

Genvalgt

lkke pi valg

lkke pA valg

@nskede at udtrede

ad7.

ad 8.

Willy Jorgensen (213) blev uden tilstedevarelse, men blev efter onske genvalgt som revisor
uden modkandidater.
Jannie Andersen (21 1) blev valgt som revisorsuppleant uden modkandidater.

lntet ud over at Finn Lustrup opfordrede til at komme med forslag og onsker til naste Ars
indleg forud for generalforsamlingen.

Herefter kunne dirigenten slutte af med at takke for god ro og orden og afslutte generalforsamlingen.

'6-.(4/*r'-
Formand, Michael Frydendal Larssen

. / r  l .  l . /v/-i,rtez*.-
KasYerer, Stig Hansen

Bestyrelsesmedlem, Martin Haugaard


